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Pan 

Wiesław Kopacz 

Radny Rady Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację złożoną w dniu 1 grudnia br., w sprawie wykonania barierki 

mostku na ul. Ogrodniczej w Buczkowicach, uprzejmie informuję, że została ona skierowana do 

pracowników merytorycznych celem dokonania przez nich oględzin w terenie oraz sprawdzenia 

możliwości poprawy sytuacji i określenia kosztów. Jednocześnie pragnę podkreślić, że uwagi na 

trwający sezon zimowy wszystkie prace w terenie, również diagnostyka problemów, są znacznie 

utrudnione, więc wiążąca decyzja w tym temacie może zostać podjęta dopiero wiosną, przy czym 

warunkowana ona będzie tak parametrami technicznymi istniejącego mostku, jak i możliwościami 

finansowymi gminy. 

 

 

Z poważaniem 

 

Józef Caputa, Wójt Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

Otrzymują:  

1) Adresat, 

2) Przewodniczący Rady Gminy, 

3) aa (EZD). 


